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El ministre de Medi Ambient,
Vicenç Alay, va indicar que
es preveu que la Llei d’Im-
pacte Ambiental entri a trà-
mit a finals de febrer del
2010 i que, a més, es pre-
tén tenir avançats els dos re-
glaments bàsics que se’n
desprendran. Alay també va
parlar de la voluntat d’esta-
blir una Llei de Protecció de
la Natura, conjuntament
amb els comuns, que esde-
vingui «una eina legal que
permeti a les administra-

cions complir les tasques de
protecció i gestió del medi
natural». La Llei d’Impacte

Ambiental que proposarà el
Govern recuperarà «la major
part dels elements» de la

que va presentar l’anterior
Executiu liberal i hi afegirà
les esmenes que el grup

Parlamentari socialdemòcra-
ta va presentar llavors. En
aquest sentit, el ministre va
recordar que va ser el grup
parlamentari Liberal el que
no va permetre que la llei fi-
nalment no prosperés. 

Pel que fa al projecte de
Llei de Protecció de la Natu-
ra, Alay va comentar que el
departament es troba en la
primera fase de recopilació i
que encara se n’ha d’acotar
el model, ja que és un pro-
jecte «complex», atès que
ha de donar cobertura «a
qüestions molt diferents»,
com poden ser els parcs na-
turals o l’accés rodat a la
muntanya. Alay va afegir que
«hi ha una dificultat d’idio-
sincràsia» perquè «es fa difí-
cil» que a Andorra es reguli
l’accés a la natura o es pena-
litzin determinats tipus d’ac-
tivitats» que hi ha col·lectius
que practiquen des de fa
temps de manera lliure. 

El Govern preveu entrar a tràmit la Llei
d’Impacte Ambiental a principis del 2010

Vicenç Alay va avançar
ahir que el Govern pre-
veu entrar a tràmit la
Llei d’Impacte Ambien-
tal a finals de febrer de
l'any vinent

El projecte recuperarà «la major part dels elements» de la que va presentar l’anterior Executiu

REDACCIÓ

El ministre i els dos directors, davant de la Comissió Legislativa de Sanitat i Medi Ambient.

El Comú d’Andorra la Vella
preveu ampliar els itineraris
interpretatius que acompa-
nyen l’Anella Verda. Així ho

va avançar la cònsol major,
Rosa Ferrer, durant la seva
intervenció al IV Fòrum Ibero-
americà de Governs Locals,
que se celebra a Lisboa.
Ferrer va explicar el projecte
de l’Anella Verda, ja que va
ser una de les peticions que
la Unió de Ciutats Capitals

Iberoamericanes (UCCI) va
fer al Comú durant la cele-
bració, al setembre passat,
del comitè sectorial. Ferrer
va desglossar els diversos
punts i fases que s’han
desenvolupat per aconse-
guir tirar endavant l’Anella
Verda. Precisament, va des-
tacar com a punts impor-
tants els itineraris interpreta-
tius que l’acompanyen. A
l’actualitat són tres, però se-
gons va avançar la cònsol,
es preveu ampliar-ne el nom-
bre i dedicar itineraris a l’ai-
gua i a la massa forestal. 

La capital ampliarà els
itineraris de l’Anella Verda
Rosa Ferrer participa a Lisboa en el IV
Fòrum Iberoamericà de Governs Locals
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La sessió va ser retransmesa en directe per internet.
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